

Referat fra styremøte 17.11.2023

Møte nr. 2023/6
Møteleder Dag Gøran Moen
Referent Tore Watterdal
Referatdato 18.11.23
Underskrift *Tore Watterdal*

Møtedato 17.11.2023
Møtested Teams
Neste møtedato ?
Neste møtested ?

KODE	NAVN	Telefon	E-POST	DEL- TATT	DISTRI- BUERT TIL	INNKALLES TIL NESTE MØTE
AH	Asgeir Haugstad	90 98 44 72	asgeir.haugstad@venabygd.net	X	X	X
DGM	Dag Gøran Moen	90 67 42 31	daggmoen@hotmail.com	X	X	X
OEP	Odd Egil Pedersen	47 48 46 05	oddegil_pedersen@hotmail.com	X	X	X
HL	Håvard Linækkern	97 07 54 40	haavard.linaker@venabygd.net	X	X	X
BPG	Bente P. Gussiås	97 64 66 69	bente.pladsen.gussias@wsp.com		X	X
EA	Erik Alver	90 25 82 55	erik@eaholding.no		X	X
TW	Tore Watterdal	91 58 32 36	wdal@online.no	X	X	X

1. Møte med Line Tvette, Venabu

DGM orienterte kort om møte som han og AH hadde på Venabu 13.11.23. Det skjedde ingen endringer i tidligere godtatte avtaler.

2. Status Rubic

Pr. 16.11 hadde 293 stk betalt. De som hadde forfall 20.10 ble da purret opp. Dette medførte at pr.18.11. er det 359 som har betalt. Vi håper fortsatt på 150 – 170 flere, men endel av disse har litt seinere forfall.

3. Hvordan prioritere kjøring i de ulike løypene

TW hadde fått i oppdrag å se litt på løypekartet og komme med forslag om løyper som eventuelt kan sløyfes eller kjøres litt sjeldnere. Vi så endel på dette og kom framtil at det er vanskelig å kutte ut noe særlig, men vi kom fram til et forslag om endel løyper som kan ha litt lavere prioritet, særlig tidlig på vinteren og midt i uka. Vi tar med oss dette til videre drøfting med løypekjørerne.

4. Bedriftsbidrag.

DGM og AH hadde sett litt på justering av modellen fra i fjor for å få med resultat på bunnlinja og ikke bare omsetning. Vi ble enige om at de ser videre på modellen og prøver kanskje å vektlegge resultatet litt mer.

5. Infobrev

DGM hadde skrevet et forslag til infobrev som er tenkt lagt ut på Fb og sendt til medlemmer og kommunen. Med noen små justeringer ble vi enige om å sende ut dette.

6. Rask økonomisk gjennomgang

AH orienterte. Det har i år blitt utført meget omfattende sommervedlikehold, spesielt i Trimløypa så den kan fungere som en tidligløype. VTSAAs bidrag til dette er ca. 75 000 kr, men store bidrag fra velforeningen, kommunen og andre gjør at det totalt er brukt ca. 290 000 kr.

Vi har større inntekter enn tidligere, men utgiftene er enda større, slik at det ser ut til at vi går mot et underskudd på 123 000 kr.

7. Status løypekjøring

Det er foreløpig for lite snø til å kjøre spor, men det har vært kjørt både med skuter og løypemaskin i de traseene som er definert som tidligløyper. Vi prøver å begrense kjøringen til disse løypene til nærmere jul. Er det nok snø satser vi på å kjøre mer i juleferien.